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Beste leden, 

 

Voor u ligt weer een mooie NieuwsQuelle. 

Dit voorjaar hebben aan Nederlandse kant de waterschapsverkiezingen plaatsgevonden. 

De Vrienden van de Berkel hebben met 28.465 stemmen zeker 7.000 stemmen meer gekregen, dan vier jaar 

geleden. Door de hogere opkomst heeft dit helaas niet geleid tot een extra zetel. Joke Pot en Jan Tiggeloven 

zijn intussen goed bezig in het Algemeen Bestuur van Waterschap Rijn en IJssel. En fractievolger Gerard 

Tiemessen draait mee in de commissievergaderingen.  

In deze NieuwsQuelle leest u verder over de 8e Berkelconferentie, die op 8 mei 2019 is gehouden. En over de 

Koninklijke Onderscheiding die Wim ter Meulen – verdiend! – heeft gekregen, de schippers van de Berkel-

zomp die zijn onderscheiden, de nieuwe fluisterboot en de ledenvergadering .  

Ook stelt ons nieuwe bestuurslid Henk-Jan Bouwhuis zich voor. 

 

Ik hoop dat iedereen een fijne vakantie heeft gehad en voor degenen die nog 

met vakantie gaan: geniet ervan en kom weer gezond terug in het Berkeldal! 

 

 Marja Schulenberg-v.d. Werf, 

Voorzitter Ver. Vrienden van de 3e Berkelcompagnie. 

 

Liebe Leute, 

 

Vor Ihnen liegt wieder eine neue NieuwsQuelle. 

Anfang dieses Jahres hat an niederländische Seite die Wasserschaftswahl 

stattgefunden. Freunde der Berkel hat mit 28.465 Stimme mehr als 7.000 

Stimme extra bekommen als vor vier Jahre. Wegen ein höheren Anteil von 

Leute die gewählt haben, hat dies leider nicht resultiert in mehr Vorstandsmitglieder bei der Was-

serschaft. Joke Pot und Jan Tiggeloven arbeiten inzwischen gut mit im Vorstand von Wasserschaft Rijn 

und IJssel. Und Fraktionsfolgender Gerard Tiemessen macht mit bei den vorbereitenden Sitzungen.  

In dieser NieuwsQuelle lesen sie über den 8. Berkelkonferenz, der hat stattgefunden am 8.5.2019 und 

über die Königliche Ehre die Wim ter Meulen – ganz recht! – bekommen hat, die Schiffer vom Berkel-

zomp die eine Ehre bekommen haben, das neue Fluisterboot und die Mitgliederversammlung .Auch prä-

sentiert sich unser neur Vorstandsmitglied Henk-Jan Bouwhuis. 

Ich hoffe dass Jeder gute Ferien gehabt hat und zu Derjenige der nog in Ferien geht: geniesse die Ferien-

zeit und komme bitte gesund zurück ins Berkeltal! 

 

   Marja Schulenberg-v.d. Werf, 

    Vorsitzende der Verein Freunde der 3.. Berkelkompanie. 
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Henk-Jan Bouwhuis is al vanaf 2018 bestuurslid van 

de Vrienden van de 3e Berkelcompagnie. Van  

voorstellen is het nog niet gekomen, maar nu dan toch.  

Henk-Jan aan het woord: 

Ik ben vanaf november 2017 voorzitter van de Stichting 

Toeristisch Varen Zutphen (STVZ). Ik heb Jan Nieuw-

burg opgevolgd en dat is tevens het moment geweest dat 

ik toetrad tot het bestuur van de Vrienden en Jan het 

bestuur verliet. Ik ben een van de weinige binnen de 

STVZ, maar ook binnen het bestuur van de Vrienden, 

die nog mag werken. Ik werk ruim 35 jaar bij de  

gemeente Lochem (was voor de herindeling in 2005  

gemeente Gorssel). Ik heb verschillende functies bekleed 

en ben op dit moment hoofd van de 

afdeling Ruimte. Een beleids- 

afdeling die verantwoordelijk is 

voor de taakvelden Economie,  

Milieu, Verkeer, Ruimtelijke Orde-

ning en de Openbare ruimte.  

Verder heb ik een loopbaan gehad 

bij de vrijwillige brandweer,  

waarvan de laatste 17 jaar als  

officier van Dienst. Op dit moment 

vervul ik naast mijn werk voor de 

gemeente Lochem, de functie van 

Informatiemanager. Dit is een piketfunctie binnen de 

Veiligheidsregio Noord- en Oost-Gelderland (VNOG).  

Ik kan dan worden ingezet bij grote incidenten binnen 

de 22 deelnemende gemeenten binnen de VNOG. 

Ik ben getrouwd met Anja en we hebben twee zoons Rick 

en Mark in respectievelijk de leeftijden van 27 en 25 

jaar. Rick is geboren met het syndroom van Down wat 

een extra zorg voor ons betekent. Beide zoons wonen nog 

gezellig thuis. Als Zutphenees ben ik toch 22 jaar  

geleden in Eefde gaan wonen, echter we blijven met  

alles georiënteerd op Zutphen. 

Henk Jan Bouwhuis 

 

Henk-Jan Bouwhuis ist schon ab 2018 Vorstandsmitglied 

der Verein Freunde der 3. Berkelkompanie. Wir hatte aber 

noch keine Chance ihm zu introduzieren. Jetzt klappt es. 

Henk-Jan erzählt: 

Ich bin ab November 2017 Vorsitzender der Stichting  

Toeristisch Varen Zutphen (STVZ). 

Ich bin der Nachfolger von Jan Nieuwburg und dass ist auch 

der Grund dass ich im Vorstand der Verein Freunde  

zugetreten bin und dass Jan den Vorstand verlassen hat. 

Ich bin einer der Wenigen bei STVZ, und auch bei der Ver-

ein Freunde, der noch arbeitet. Ich arbeite schon mehr als 

35 Jahre bei der Gemeinde Lochem (bevor die  

Zusammenfügung der Gemeinden in 2005 war das der  

Gemeinde Gorssel). Ich habe in viele Fachbereiche  

gearbeitet und bin im Mo-

ment Haupt der Bauver-

waltung. Dieses Fachbe-

reich ist verantwortlich für 

Ökonomie,  

Umwelt, Verkehr, Räumli-

che Entwicklung und Grün-

fläche. 

Vorher habe ich gearbeitet 

bei die ehrenamtlichen 

Feuerwehr, die letzte 17 

Jahre als Offizier von 

Dienst. Neben meiner Ar-

beit bei der  

Gemeinde Lochem, bin ich auch Informationsmanager. Dat 

ist eine Piket Arbeit innerhalb der Sicherheitsdienst 

‚Veiligheidsregion Noord- en Oost-Gelderland (VNOG). Dazu 

kann ich eingesetzt werden bei grosse Kalamitäten inner-

halb den 22 Gemeinden der VNOG. 

Ich bin verheiratet mit Anja und wir haben zwei Söhne, 

Rick und Mark, in Älter von 27 und 25 Jahre. Rick ist  

geboren mit dem Down-Syndrom. Dies heisst mehr Sorgen 

für meine Frau und mich. Unsere beide Söhne wohnen noch 

zu Hause, ganz gemütlich! 

Ich bin in Zutphen geboren, aber nach 22 Jahre bin ich 

umgezogen nach Eefde. Mit alle Sachen gehen wir jedoch 

Richtung Zutphen. 

Even voorstellen, 

NieuwsQuelle 

Mal vorstellen, 

 

Zaterdag 30 maart 2019 was een bijzondere dag, de “Jan Nieuw-

burg” werd gedoopt. Een nieuwe fluisterboot genoemd naar de 

oud-voorzitter en een van de oprichters van de Stichting Toeris-

tisch Varen Zutphen (STVZ) 

De burgemeester hield een toespraak en hees de vlag op de boot. 

En dit alles tegen de achtergrond van de historische Hanzestad 

Zutphen. De “Jan Nieuwburg” 

is geen uitbreiding van vloot, 

want de fluisterboot met de 

naam “ Menno van Coehoorn”  

is verkocht en vaart nu in de 

Amsterdamse grachten. Hier-

mee houdt de STVZ de vloot op 

peil en kunnen de gasten 

(33000 in 2018) veilig over de 

Berkel varen en genieten van 

de oude historie van Zutphen, 

maar ook van de mooie natuur 

in en buiten Zutphen. 

Henk-Jan Bouwhuis 

 

Am Samstag den 30.03.2019 war es ein speziellen 

Tag. Die „Jan Nieuwburg“ wurde getauft. Es ist 

ein neues Fluisterboot, das die Name bekommen 

hat vom vormaligen Vorsitzenden und Gründer 

der Stichting Toeristisch Varen Zutphen (STVZ). 

Die Bürgermeisterin von Zutphen hat eine Rede 

gesprochen und die Fahne am Boot hochgezogen, 

mit im Hintergrund die historische Innenstad von 

Zutphen. 

De „Jan Nieuwburg“ ist kein extra Boot, denn wir 

haben die „Menno von Coehoorn“ verkauft. Dieses 

Boot fährt jetzt durch die Kanäle in Amsterdam. 

Durch diese Wechslung bleiben die Boote in  

Zutphen gut ausgestattet und können unsere 

Gäste (33000 in 2018) sicher über die Berkel  

gehen und die Berkel genießen. Aber daneben 

genießen sie auch von der Geschichte und schöne 

Natur innerhalb und außerhalb der Stadt  

Zutphen. 

 

Henk-Jan Bouwhuis. 



Op 26 april 2019 werden Wim en Wilrike ter Meulen verrast 

door hun kinderen en kleinkinderen. Ze zouden een dag krij-

gen, met een oranje tintje. Dus opstaan, douchen, netjes aan-

kleden en in de auto. Toen het gemeentehuis van Lochem in 

beeld kwam, begon er iets te dagen! 

En ja, hoor...  het heeft de Koning behaagd Wim ter Meulen 

te eren met een Koninklijke onderscheiding tot Ridder in de 

Orde van Oranje Nassau voor al het werk dat hij voor de s 

amenleving al heeft gedaan! 

Burgemeester Van ’t Erve van 

Lochem heeft hem de  

versierselen opgespeld. 

’s Middags mochten wij hem 

feliciteren op een receptie bij de 

Hoofdige Boer in Almen.  

Ook de 3e Berkelcompagnie zat 

‘in het complot’ om de KO te 

regelen. En terecht!  

Wim heeft zijn onderscheiding 

verdiend! 

NieuwsQuelle  

Den 26.4.2019 war ein Tag mit Überrasschungen für Wim 

und Wilrike ter Meulen. Ihre Kinder und Enkelkinder sagten 

dass es einen Tag mit Oranje Farbe werde. Also aufstehen, 

duschen, gut anziehen und im Wagen. Als das Rathaus von 

Lochem verschien, fangen Wim und Wilrike an etwas zu 

verstehen! 

Und ja... der Köning der Niederlanden hatte entschlossen 

dass Wim ter Meulen eine königliche Ehre bekommen würde 

als Ridder in der Orde von Oranje Nassau, weil er 

schon so viele Arbeit geleistet hat für seine breite  

Umgebung! Herr Bürgermeister Van ’t Erve über-

reichte Ihm die köningliche Ehre.Am Nachmittag 

konnten wir Ihm  

gratulieren während der Rezeption bei der Hoofdi-

ge Boer in Almen.  

Die 3. Berkelkompanie war schon auf den Laufen-

den für die  

köningliche Ehre und hat beigetragen am den 

Gründen dazu. Dass war auch gut, denn Wim hat 

seine Ehre sicher verdient! 

Koninklijke onderscheiding voor Wim ter Meulen                          

 

Op 8 april van dit jaar vond de leden-

vergadering plaats bij de Hoofdige Boer in 

Almen. 

Vooraf hebben circa 20 leden Museum 

Staal in Almen bezocht. Een heel interes-

sant nieuw museum, waar we werden 

rondgeleid door 2 vrijwilligers, die  

bovendien ook bestuurslid bij de Vereniging Vrienden van de 3e 

Berkelcompagnie zijn: Joost Dijksman en Wim ter Meulen. 

Museum Staal is een heel ander museum dan de overige musea in 

het Berkeldal en ik adviseer onze vrienden om dit museum eens te 

bezoeken! 

De ledenvergadering zelf was goed. Er kwamen veel vragen van 

nieuw leden, die we in het bestuur nader besproken hebben en nog 

zullen behandelen. 

Ook de jaarlijkse agendapunten zijn goed afgehandeld. Het jaar-

verslag kunt u terugvinden op de website 

www.berkelcompagnie.com. 

Jaarvergadering van de / Mitgliederversammlung  der 

Berkelconferentie      2019         Berkelkonferenz  

Op 8 mei 2019 is in het gemeentehuis van Ber-

kelland in Borculo de 8e Berkelconferentie ge-

houden. Door een kleine honderd betrokkenen 

werden de presentaties aandachtig  

gevolgd. Er werd onder meer gesproken door 

Dorothee Feller (Presidente van de Bezirksregie-

rung Münster), Antoinet van Helvoirt 

(Heemraad Waterschap Rijn en IJssel), Helmut  

Könning (burgemeester van Stadtlohn en 

leadpartner van het Interreg-project Berkeln 

2018-2010). Verder presenteerde  Alexander Jägers (Projaegt 

GmbH) dit Interreg project en hield Dietmar Ikemeyer 

(Biologisch Station Zwillbrock) een presentatie over het Inter-

regproject van Bildungs-Berkel over het Biologische Station 

Zwillbrock.  

Bovendien werden  verschillende grensoverschrijdende projec-

ten langs de Berkel getoond, door respectievelijk Gerard Lub-

bers (ecoloog), Jeroen Drabbe (Abel-Life), Bert Dijkhuizen 

(Stichting Berkelzomp) en Martin Althoff (IBP en Badendes). 

Arnold Gerritsen (voorzitter St. 3e Berkelcompagnie sloot het 

geheel af met een korte samenvatting. 

Am 08.05.2019 hat im Rathaus von Berkelland in 

Borculo der 8. Berkelkonferenz stattgefunden. Die 

Präsentationen wurden durch fast hundert Inte-

ressierten angeschaut.  

Unter Anderem haben gesprochen: Frau Dorothee 

Feller (Regierungspräsidentin der Bezirksregie-

rung Münster), Antoinet von Helvoirt (Heemraad 

vom Wasserschaft Rijn und IJssel), Helmut Kön-

ning (Bürgermeister der Stadt Stadtlohn und 

Leadpartner vom Interreg-Projekt Berkeln 2018-

2020). Auch präsentierte Alexander Jägers (Projaegt GmbH) 

genanntes Interreg-Project und gab Dietmar Ikemeyer 

(Biologisch Station Zwillbrock) eine Präsentation über das 

Interreg-Projekt Bildungs-Berkel für das  

Biologisches Station Zwillbrock. Daneben wurden einige 

grenzüberschreitende Projekte entlang der Berkel gezeigt 

von Gerard Lubbers (Ökolog), Jeroen Drabbe (Abel-Life), 

Bert Dijkhuizen (Stichting Berkelzomp) und Martin Althoff 

(IBP und Badendes). Arnold Gerritsen (Vorsitzender der 

Stichting 3. Berkelkompanie) hat den Berkelkonferenz  

abgeschlossen mit einer kurzen Zusammenfassung.  

Königliche Ehre für Wim ter Meulen 

 
Am 8. April 2019 hatten wir Mitgliederversammlung 

bei der Hoofdige Boer in Almen. 

Vor der Sitzung haben rund 20 Mitglieder Museum 

Staal in Almen angeschaut. Ein ganz interessantes 

neues Museum, wo wir rundgeleitet wurden von zwei 

ehrenamtlichen Begleiter, die auch in unserem Vor-

stand beschäftigt sind: Joost Dijksman und Wim ter 

Meulen. Museum Staal ist ein ganz anderes Museum, 

als die übrigen Museen im Berkeltal und ich möchte 

unsere Freunde gerne mal raten dieses Museum zu 

besuchen! 

 

Die Mitgliederversammlung war gut. Es kamen viele 

Fragen von neuen Mitgliedern, den wir im Vorstand 

näher überlegt haben und überlegen werden. 

Auch die jährliche Tagungspunkte wurden gut a 

bgeschlossen. Die Jahresüberblick finden Sie an der  

Website www.berkelcompagnie.com.  

http://www.berkelcompagnie.com
http://www.berkelcompagnie.com
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Viel Stimmung und gutes Wetter bei der 2. 

Berkel Kanurallye am 24. und 25. August 

2019. Auch dieses Jahr startete die Anmel-

dung sehr spät. Am 1. August gab es nur noch 

6. Eine Woche vor der Fahrt schon 31. Und 

danach sind nóch 3 zugefügt worden. Aber 

alles in allem eine schöne Anzahl. Etwas 

mehr wie letztes Jahr. Das Wetter war dieses 

Jahr viel besser, höchstens ein bisschen warm 

aber prima Kanuwetter. Auch dieses Jahr 

war es ein trockener Sommer, so trocken das 

wir wieder nicht starten konnten in  

Ellewick aber bei Fahrrad- und Kanuverleih 

ten Brinke an der Grenze. Am Start war es 

schon wieder super gemütlich beim fertig ma-

chen der Booten. Stellvertretender Bürger-

meister von Vreden Stephan Bengfort und 

Geert Ribbers erledigten die Öffnung durch 

das Klippen eines deutsches únd eines  

niederländisches Bandes. Demnächst unter-

wegs zu Mallem (Muldershuis) wo die Schleusse natürlich 

wieder ein top Erlebnis war. Die Schleuse wurde bedient 

von  

Bertil van Lith, Vorstandsmitglied der Freunde. 

Ab Mallem ging es wieder durch den alten Berkel Flussarm 

mit spezieller Genehmigung von Marke Mallem  

(danke Tonnie W.).  

In Borculo bei der Zompenloze wurde dieses Mal vor allem 

übernachtet in Zelte. Der Zomp hat noch eine Fahrt ge-

macht mit einer Gruppe Teilnehmer. Am Abend gab es zu-

erst ein Grill und dann wurde der Film De Berkel / Die Ber-

kel angesehen in eine sehr gemütliche Atmosphäre. Am 

Sonntag wieder ein herrlicher Tag. Zuerst eine Pause bei 

LKV Njord in Lochem. 

Dann weiter über die wunderschöne Berkel nach Zutphen. 

Wo ein Flüsterboot auf die erste Teilnehmer gewartet hat. 

Hier wurden die Boote wieder eingepackt nach einem  

Getränk und einem Snack. Und beinahe jeder Teilnehmer 

meldete das es großartig gewesen war.  

Sehe die stimmungsvolle Bilder auf https://

berkelcompagnie.com/de/bilder-berkelkanurallye-2019/. 

 

Veel sfeer en heel goed weer bij de 2e 

Berkel Kanorally op 24 en 25 augus-

tus 2019. Ook dit jaar kwam de in-

schrijving erg laat op gang. Per 1 

augustus waren er nog maar 6. Een 

week voor de tocht bij het sluiten van 

de online inschrijving al 31. En 

daarna zijn er nóg 3 toegevoegd. 

Maar al met al een mooi aantal dus. 

Iets meer dan vorig jaar. Dit jaar 

was het weer een stuk beter, hooguit 

wat warm maar echt prima  

kanoweer. Ook was het dit jaar weer 

een droge zomer, zo droog dat we op-

nieuw niet starten konden in  

Ellewick maar bij Fiets- en Kanover-

huur ten Brinke op de grens. Bij de 

start was het al weer super gezellig 

bij het gereedmaken van de boten. Plaatsvervangend 

burgemeester van  Vreden Stephan Bengfort en Geert 

Ribbers verrichtten de opening door het knippen van een 

Duits én 

een  

Neder-

lands lint. 

Daarna op 

weg naar 

de stop bij 

Mallem

(Mulders-

huis) 

waar de 

schutsluis 

natuurlijk 

weer een 

toperva-

ring bood. 

De sluis 

werd bediend door Bertil van Lith,  

bestuurslid van de Vrienden. Vanaf Mallem via de oude 

Berkeltak die onderhouden wordt door Marke Mallem 

die weer toestemming voor de kanotocht verleend had 

(bedankt Tonnie W.). In Borculo bij de Zompenloze werd 

er deze keer vooral overnacht in tenten.  

De zomp maakte nog een tochtje met een groep  

deelnemers. ’s Avonds was er eerst een BBQ, daarna 

werd de film De Berkel / Die Berkel gedraaid in een 

hele goede sfeer. Op zondag weer een heerlijke dag.  

Eerst een stop bij LKV Njord in Lochem. Daarna verder 

via de prachtige Berkel naar Zutphen. Waar een  

fluisterboot de eerste deelnemers opwachtte. Hier  

werden na een drankje en een hapje de boten weer  

ingepakt en gaf bijna iedereen aan het geweldig  

gevonden te hebben.  Zie de sfeervolle foto’s op https://

berkelcompagnie.com/fotos-berkelkanorally-2019/. 

Kanotocht     2019    Kanurally 

door Geert Ribbers 

START !! 

Stephan 

Bengfort 

Geert 

Ribbers 


